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Raadscommissievergadering van: 10-4-2024

Vraag Antwoord

De gemeentelijke monumenten worden opgenomen in de bebouwing van de 
Welkoop, en de restauratie wordt in belangrijke mate met gemeentelijke 
gelden gerealiseerd.

1. Welke eisen stelt het college aan het gebruik door de eigenaar/exploitant en 
het toegankelijk houden van deze historische gebouwen voor onze inwoners?

2. Welke afspraken maakt cq heeft het college met de eigenaar/exploitant 
gemaakt, om de historische gebouwen voor het nageslacht te behouden?

De gemeente heeft formeel gezien (koopovereenkomst) geen specifieke eisen 
gesteld, anders dan die welke door de monumentencommissie zijn neergelegd. 
Informeel is gesproken over de manier waarop de historie voor onze inwoners 
zichtbaar zou kunnen blijven. Dit gebeurt in de vorm van het conserveren van 
muurinscripties, het ophangen van foto’s en het in de bestrating terug laten komen 
van de oude spoorlijn. Met betrekking tot dit laatste kan worden gemeld dat Welkoop 
de exacte plaat van een van de spoorlijnen heeft achterhaald en die zichtbaar in de 
bestrating naar hun ingang laat lopen.

Behoud voor het nageslacht vindt plaats door de restauratie en het gebruiken van de 
panden. De gemeentelijke monumentenstatus zorgt daarbij voor de juridische 
zekerheid. Aanvullende afspraken zijn daarvoor niet noodzakelijk. Om het historisch 
belang van de panden en de locatie te versterken hebben wij Oud Woudenberg, 
Grebbelinie in Vizier en de buurtvereniging ’t Spoor kennis laten nemen van de 
restauratie. Daarmee wordt het belang van de panden voor het nageslacht benadrukt 
en behouden.


